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1. Opening en agenda 

Lars Nanninga opent de vergadering en dankt Jeroen Goverde voor het vervangen van zijn 

voorzittersrol in het vorige overleg. Extra welkom voor Gerrie Schilder, die voor het eerst aanwezig 

is. Hij geeft aan dat hij al 36 jaar visserman is en sinds 15 jaar ook op de binnenwateren vist. Hij 

wil zijn viswater uitbreiden, zodat hij duurzamer en minder intensief kan vissen.  

Er volgt een voorstelronde. 

 

2. Verslag 7 april 2025 

Tekstueel akkoord. 

De spelregels worden nog eens uitgelegd: binnen twee weken reactie/akkoord op verslag 

gebundeld per sector (sportvisserij, beroepsvisserij, HHNK). Daarna wordt het verslag gepubliceerd 

op de website van de VBC. 

 

Actielijst: 

• Actie 2025-10 (attentie Jeroen Los): er gaat een kaart rond en Edith Velema zorgt dat een 

attentie wordt opgestuurd. Actie blijft staan. 

• Actie 2025-09 (mail over de Amerikaanse rivierkreeft) is gereed en wacht op 

beantwoording door de NHBB. Actie wordt verwijderd. 

• Acties 2025-08, 2025-07 (Achterbanbijeenkomst) zijn gereed, acties worden verwijderd.  

• Actie 2025-06 (nieuwe tekst visrechtovereenkomsten opsturen) en 2025-05 (reactie geven 

per mail) zijn gereed. Resultaat van het commentaar is dat de tekst niet wordt aangepast 

in de huurovereenkomsten die per 1-1-2026 ingaan. In het najaar zullen de teksten 

opnieuw worden geagendeerd. Acties worden verwijderd en het onderwerp wordt 

toegevoegd aan de agendalijst. 

• Actie 2025-04 (juridisch commentaar op memo visrechten): Bart van Iterson zorgt dat het 

commentaar wordt opgestuurd. Rob Veenman beperkt zich tot mondelinge toelichting: hij 

wijst op zijn commentaar in het vorige overleg en meent dat het Didamarrest wordt 

overruled door de Visserijwet, vanwege het uitgangspunt van doelmatige visserij. Het 

onderwerp wordt in september geagendeerd en de actie blijft staan. 

• Actie 2025-02 (ideeën loodvrij vissen) blijft staan. Er zal een nieuwe pilot worden geopend 

in Alkmaar en er zijn nieuwe ‘little green bags’. Dit is een continuering van de huidige 

activiteiten. Actie blijft staan. 

• Actie 2025-01 (agenderen) wordt bijgewerkt. 
 

Verslag 

Vergadering 

VBC-HNK 

Aanwezig 

Wout Bello,  Jeroen Goverde, Sander de Graaf, Bart van Iterson, Marcel Kok,  

Paul Kooij, Lars Nanninga, Hans Roodzand, Rob Veenman, Edith Velema. 

Afwezig 

Daan Gerssen, Peter van der Heijdt. 

Kopie aan 
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3. Nieuws en mededelingen 

 

Sportvisserij: 

• Voor SMWN is het een spannende week. Op 27 mei is er een algemene ledenvergadering 

bij drie federaties, op 28 mei bij de andere drie. Daarna zal duidelijk zijn welk pad gevolgd 

wordt naar de fusie tot een landelijke Sportvisunie.  

• Sportvisserij Nederland heeft een themateam rivierkreeften opgericht. Bart van Iterson 

neemt hieraan deel. De rivierkreeften zijn lastig te bestrijden. Uit de lezing van Arjan 

Postma, die hij erg interessant vond, heeft hij geleerd dat je de Amerikaanse rivierkreeften 

en het ecosysteem daaromheen eerst goed moet leren kennen, voordat je gaat sleutelen. 

• De sportvisserij wil drie punten agenderen voor de komende overleggen: 

o Visstand Noordkop: vissers ervaren een teruglopende visstand in de Noordkop. 

Vraag is waar dat aan ligt. Vooral de snoek doet het slecht, maar ook snoekbaars 

en baars gaan achteruit. Ondertussen wordt het water erg helder. Het onderwerp 

moet voorbereid op de agenda worden geplaatst met vangstgegevens en KRW-

monitoringsgegevens. 

o Aanwezigheid Otter en mogelijke maatregelen.  

o Kwaliteit en voedselveiligheid van vis en rivierkreeften. 

Hierover wordt gevraagd of de VBC wel het juiste gremium is om dit te bespreken. 

Afgesproken wordt dat het informatief wordt geagendeerd. Het onderwerp heeft 

nauwe verwantschap met de water- en bodemkwaliteit. 

 

Beroepsvisserij: 

• Er is bestuurlijke aandacht voor het verbeteren van de verstandhouding tussen sport- en 

beroepsvisserij.  

• Verder is er veel aandacht voor de visplannen en visrechtovereenkomsten. 

 

HHNK: 

• Vanuit het Regionaal Bestuurlijk Overleg voor de KRW Rijn-West is een brief naar de 

Staatssecretaris van LVVN gestuurd met een oproep om in actie te komen voor beheersing 

van de Amerikaanse rivierkreeft. Formeel ligt deze taak bij het ministerie, terwijl 

waterschappen de gevolgen ondervinden en KRW-doelen in gevaar komen.  

• De implementatie van de nieuwe gedragscode 'Bestendig beheer en onderhoud' heeft o.a. 

als gevolg dat enkele baggerwerken vertraagd zijn. Op dit moment hebbend de 

maaiwerkzaamheden voorrang en verwachting is dat vanaf half juni alle noodzakelijke 

wateren gemaaid kunnen worden. Volgens de nieuwe methode blijft 25% van de 

waterplanten staan. 

• De viewer van de visrechten is weer online: link. Hierop is te zien welke visrechten HHNK 

waar aan wie uitgeeft. Verhuur van visrechten aan individuele bedrijven is geanonimiseerd 

(privacywetgeving).  

• De tarieven voor de visrechten zijn vastgesteld door het dagelijks bestuur van HHNK, 

conform het voorstel dat in september aan de VBC is voorgelegd: € 2,26 per hectare voor 

aalvisrechten, € 6,15 per hectare voor schubvisrechten, € 8,41 per hectare voor volledig 

visrecht. Bij gezamenlijk volledig visrecht door sport- en beroepsvisserij worden de kosten 

50-50 verdeeld. Indexering vindt jaarlijks plaats volgens de CPI. 

• HHNK is van plan de Waterschapsverordening tekstueel aan te passen op het onderdeel 

over de visplannen. De aanpassing houdt in dat het uitzetten of onttrekken van vis is 

toegestaan, indien er schriftelijke afspraken zijn gemaakt met het hoogheemraadschap. 

Dat kan in de vorm van een visplan, maar een visplan is (in tegenstelling tot de huidige 

versie van de Waterschapsverordening) niet per se verplicht. Er zal in de nieuwe tekst van 

de Waterschapsverordening een betere link worden gelegd met de toetsing op het effect op 

de waterkwaliteit. De wijzigingen worden doorgevoerd vanwege discussie over juridische 

houdbaarheid van het verplicht stellen van visplannen. HHNK heeft zeggenschap over de 

visstand vanuit haar wettelijke taak als beheerder van de waterkwaliteit. Een visplan gaat 

https://kaarten.hhnk.nl/portal/apps/experiencebuilder/experience/?draft=true&id=13a886e447194fe0a916126e28d70bf9&page=Viewer-Visrechten-en-Eigendommen
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echter verder dan die wettelijke taak en omvat ook onderlinge afspraken over de visserij. 

Dat laatste behoort niet tot de bevoegdheid van HHNK.  

Aan de tekst wordt nog gesleuteld. De concepttekst wordt z.s.m. opgestuurd aan de VBC 

met verzoek om reactie. Daarna volgt een inspraakronde.  

In de visrechtovereenkomsten die HHNK uitgeeft vanuit de privaatrechtelijke rol als 

grondeigenaar, blijft de verplichting van een visplan onverkort staan. 

• De week van de vis was een succes. Met name de open dag en de scholenochtend. Hans 

Roodzand gaf een gastles over stekelbaarsjes onder de noemer 'Spike de Backpacker'. Ook 

gaf Arjan Postma een boeiende lezing. Tot slot: de expositie “Als een vis in het water, 

vroeger nu en later” is nog 2,5 maand te bezichtigen (incl een foto van de VBC      ). 

• Bij De Helsdeur is een CirCleaner aangelegd. Dit is een constructie die is ontworpen om 

plastic afval uit het water te halen en te voorkomen dat het de zee in komt (video). 

• Vanmiddag zaten HVZ, de NHBB en HHNK om tafel over visplan Wijde Wormer. Dit loopt 

niet makkelijk, maar gaat de goede kant op.  

 

4. Tarieven, bijvangst en visplannen 

 

Er is op 29 april een bestuurlijk overleg geweest tussen SMWN, de NHBB en HHNK waarvan de 

essentie in een bijlage vooraf is opgestuurd. Ook is een bijlage van de NHBB toegevoegd over de 

verwachte bijvangst bij fuikenvisserij.  

 

De sportvisserij betrekt de discussie over juridische houdbaarheid van visplannen bij de 

bespreking. Het lijkt erop dat er aan de visplannen wordt getornd. Waarom moeten ze worden 

ingekort? Het is vreemd om ze nu al te wijzigen. De werkgroep van de VBC heeft een goed format 

geleverd. De eerste twee visplannen lopen nu en twee anderen zijn in de maak. Men vraagt zich af: 

wat is er mis mee?  

De samenloop van ontwikkelingen roept bij de sportvisserij het gevoel op dat er teveel op de rem 

wordt getrapt. Daarbij wordt gedoeld op het commentaar vanuit de beroepsvisserij op de 

visrechtovereenkomsten en het afzwakken van de verplichting voor visplannen in 

Waterschapsverordening. De NHBB geeft aan dat zij inderdaad de discussie over juridische 

houdbaarheid heeft aangezwengeld, omdat het scheidsvlak tussen privaat- en publiekrecht 

onduidelijk is. De sportvisserij zou een open discussie wensen waarin de VBC adviseert. 

Afgesproken wordt dat Wout Bello zijn vraag formuleert over de verhouding publiek-privaat en dat 

hij dit rechtstreeks mailt aan Edith Velema.  

Op de vraag wat inkorten van de visplannen betekent, wordt geantwoord: eenduidiger. Een eerste 

voorzet voor het inkorten van de visplannen wordt gemaakt door Graham Johnstone, Rob Veenman 

en Edith Velema. Afgesproken wordt dat zij vervolgens in gesprek gaan met de werkgroep die het 

format voor de visplannen heeft ontwikkeld. Daarna wordt het geagendeerd in de VBC, zo mogelijk 

in september. Ook de VBC-Stuurgroep is hierbij aanwezig.  

De NHBB benadrukt de noodzaak van vertrouwen, waarbij het belangrijk is om rechtstreeks om 

tafel te gaan. Men hecht waarde aan de visplannen en streeft naar een gezamenlijk inzicht in de 

visstand. De NHBB heeft echter problemen met het aanleveren van vangstgegevens, omdat dit 

bedrijfsinformatie bevat. Het delen van de vangstgegevens met HHNK (als overheid en verhuurder) 

is akkoord, maar niet met derden.  

Het juridisch afdwingen van afspraken doet volgens de NHBB afbreuk aan het opbouwen van 

vertrouwen. De sportvisserij meent dat onderling vertrouwen een wezenlijke zaak is, maar dat 

gezamenlijke afspraken duidelijk op papier gezet moeten worden. Visplannen moeten overeind 

blijven als er problemen ontstaan.  

 

Over de memo 'Verwachte bijvangst bij fuikenvisserij' wordt gevraagd naar de bedoeling van het 

stuk. Doel was om te kwantificeren over hoeveel bijvangst het zou kunnen gaan, vertaald vanuit de 

situatie in Friesland. De conclusie is dat de hoeveelheid snoekbaars als bijvangst in aalvistuigen 

beperkt is. Daarbij wordt aangegeven dat de situatie in Friesland niet vergelijkbaar is met die in 

Noord-Holland. Friesland heeft bijvoorbeeld echt 'snoekbaarswater' (grote diepere wateren), terwijl 

https://www.regionoordkop.nl/16/05/2025/video-gemaal-de-helsdeur-test-nieuw-systeem-tegen-plastic/amp/
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dat in Noord-Holland slechts beperkt voorkomt. Ook wordt opgemerkt dat in Friesland al het 

schubvisrecht berust bij de Sportvisserij en dat de bijvangstregeling ook per 3 jaar eenzijdig kan 

worden aangepast. Om een vergelijkbare bijvangstregeling als in Friesland toe te passen, zou dus 

ook in ons werkgebied alle schubvisrechten naar de Sportvisserij moeten gaan. Dan wordt een 

gegarandeerd visbestand behouden in het hele gebied en niet alleen in de wateren waarvan de 

Sportvisserij het schubvis recht heeft 

In Friesland is de regeling over bijvangst in goede harmonie afgesloten. Aantallen kunnen niet 1-

op-1 vertaald worden. Het Friese quotum is gebaseerd op de vangst van maximaal 2 % van de 

hoeveelheid snoekbaars die in het water aanwezig is. In NH zou je dus ook moeten uitgaan van 2 

% van de snoekbaarsstand in een gebied.  

De Friese regeling omvat ook afspraken over toezicht en controle. Daarover rept de memo niet. 

Opgemerkt wordt dat snoekbaars weliswaar de meest interessante vissoort is voor de 

beroepsvisserij, maar dat een regeling over bijvangst meer soorten omvat. 

 

De sportvisdelegatie is tegen het opnemen van een generieke bijvangstregeling in de 

visrechtovereenkomsten. HHNK herhaalt desgevraagd haar standpunt dat afspraken over bijvangst 

bij voorkeur geregeld moeten worden in de visplannen. Zo kunnen er gebiedsgericht afspraken 

gemaakt worden tussen beroepsvisserij en sportvisserij. Het betrekken van de lokale 

visrechthebbenden bij afspraken over bijvangst is cruciaal. Een standpunt dat ook de 

sportvisdelegatie deelt. Deze benadrukt dat afspraken alleen in een visplan geregeld kunnen 

worden, juist omdat de visstand gebiedsspecifiek is. 

 

5. Achterbanbijeenkomst 

Het idee is om op maandagavond 16 juni a.s. een bijeenkomst te houden in de Poelboerderij. 

Naast een binnenprogramma, zullen we onder leiding van beroepsvisser Arnold Werkhoven het 

water opgaan. Het programma krijgt instemming. Edith Velema maakt de uitnodiging af. SMWN 

verspreidt deze onder de leden van de hengelsportverenigingen, de NHBB onder de beroepsvissers 

en HHNK onder medewerkers die bij het visdossier zijn betrokken.  

 

6. Saskerleidam en granuliet 

Bart van Iterson licht toe dat hij onaangenaam verrast is door de toepassing van granuliet bij de 

werkzaamheden van het RAUM bij de Saskerleidam. Er is altijd gesproken over het toepassen van 

gebiedseigen materiaal, niet granuliet. Hij voelt zich gepasseerd door het RAUM, maar is bovenal 

bezorgd over waterkwaliteit. SMWN ontvangt ook op kantoor veel vragen.  

Jeroen Goverde geeft een toelichting vanuit HHNK, al is het niet zijn dossier. Ook HHNK is altijd 

kritisch geweest op de toepassing van granuliet. Met name het bindmiddel acrylamide kan leiden 

tot problemen met de waterkwaliteit. In de genomen monsters blijkt echter geen acrylamide 

aanwezig te zijn. Dat maakt het lastig om een afgegeven vergunning in te trekken. Informatie van 

HHNK over de Saskerleidam en granuliet is te vinden op de website: link. 

 

7. Visrechten 't Voorntje 

Hengelsportvereniging 't Voorntje heeft in 2023 de visrechten opgezegd, omdat de HSV is 

opgeheven. Nu heeft Sportvisserij MidWest Nederland (SMWN) een verzoek ingediend om de huur 

in deze wateren over te mogen nemen. Het gaat om de volgende wateren:   

• Wateren in Wieringerwaard. Deze wateren zijn als volledig visrecht uitgegeven aan de 

NHBB met in artikel 3 opgenomen de verplichting aan de HSV De Niedorpen en HSV 't 

Voorntje een machtiging te verlenen tot het aan haar leden uitreiken van schriftelijke 

toestemmingen voor het vissen met maximaal 2 hengels. Voorstel om de machtiging die 

aan HSV 't Voorntje werd verstrekt nu aan de Sportvisserij MidWest Nederland te geven.  

• Schubvis-visrecht in de Uitwateringsboezem vanaf het gemaal 'Molenweg' tot en met de 

uitwateringssluis 'Oostersluis' te Wieringerwaard, groot ongeveer 8 hectare. Voorstel om 

deze wateren in huur uit te geven aan de SMWN.  

• Schubvis-visrecht gezamenlijk met de NHBB in de watergang langs de Zijperzeedijk tot de 

Koetensluis, het zogenoemde Molenwater nabij het gemaal Rechtendijk en de watergang in 

https://www.hhnk.nl/veelgestelde-vragen-toepassing-granuliet-saskerleidam
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en om de zuidelijke nieuwbouwdijk van Callantsoog, groot in totaal ongeveer 3,7 hectare. 

Voorstel om deze wateren in huur uit te geven aan de SMWN.  

Beleid is dat HHNK in overleg met de VBC bepaalt of en aan wie vrijvallende visrechten worden 

uitgegeven. Ook staat in het beleid dat nieuwe overeenkomsten alleen worden uitgegeven aan de 

koepelorganisaties die het middels een schriftelijke toestemming in principe uitgeven aan een partij 

die al visrechten heeft in aangrenzend viswater.  

De VBC adviseert positief op het verzoek van SMWN om de visrechten van Hengelsportvereniging 't 

Voorntje over te nemen. De NHBB maakt daarbij als voorbehoud dat men de huurovereenkomst 

toegezonden wil krijgen met kaarten alvorens men akkoord gaat. Edith Velema geeft aan dat het 

VBC-advies zich beperkt tot advies over de visrechthebbende. Verdere details kunnen rechtstreeks 

tussen de verhuurder en de visrechthebbenden worden afgestemd. Zowel HSV Vischlust als HSV de 

Baars laten weten interesse te hebben om de viswateren toe te voegen en wellicht zijn er meer 

omliggende verenigingen geïnteresseerd.  
 

8. Kadernota waterbodems 

HHNK is verantwoordelijk voor het watersysteem. Daar maakt het waterbodembeheer deel van uit, 

met baggeren als belangrijkste maatregel. Edith Velema zal in juni starten met het maken van de 

Kadernota waterbodems. Dat vergt om te beginnen veel studie. Het huidige beleidsplan baggeren 

is gedateerd (2012) en moet worden aangepast op wet- en regelgeving en op ambities en 

beleidskeuzes. Belangrijkste aanpassing zal zijn dat het baggeren voor de waterkwaliteit een 

steeds belangrijker plek inneemt, naast het baggeren voor de waterkwantiteit dat van oudsher al 

gebeurt. Ook is er o.a. aandacht voor de biodiversiteit, het effect op waterplanten, het 

verduurzamen van de baggercyclus, broeikasemissies in veensloten en de chemische 

waterkwaliteit. In november zal het onderwerp inhoudelijk worden geagendeerd. 

 

9. Projectenlijst HHNK 

De projectenlijst ligt ter informatie voor. Er wordt een voorbehoud gemaakt: de projectenlijst zal 

niet volledig zijn. Het is resultaat van het jaarlijks 'ophalen van het net' onder de medewerkers. 

Vraag is of de projectenlijst aanleiding geeft om extra onderwerpen te agenderen in de VBC.  

De VBC is blij met de projectenlijst. Enkele opmerkingen: 

• Vispassage bij Castricum: wordt er een effectiviteitscheck gedaan? Want vispassages 

moeten doorgaans na aanleg bijgesteld worden om de werking efficiënter te krijgen. 

Antwoord: ja, er wordt gecheckt. Dit is een belangrijke taak van Marcel Kok. 

• KRW-monitoring polder Grootslag. Kan het resultaat daarvan meegenomen worden bij het 

visplan voor polder Grootslag? Antwoord: dat lukt niet. Resultaten moeten eerst worden 

geanalyseerd en worden pas in 2026 aan HHNK gerapporteerd. 

• Verzilting is een groot probleem en de snoekstand gaat daardoor achteruit. Er zijn 

specifieke eisen nodig voor de opgroei van snoek. Zouden waterbergingen en/of 

zomerpolders gebruikt kunnen worden als zoet paai- en opgroeigebied. Kunnen we 

daarover nadenken? (NB hierop is geen antwoord gegeven, maar wellicht kan dit betrokken 

worden bij het agendapunt 'Visstand Noordkop') 

• Het voornemen van LNH om het Ilperveld hydrologisch te isoleren leidt niet alleen bij de 

beroepsvisserij, maar ook bij sportvissers tot zorg. 

 

10. Rondvraag/W.v.t.t.k. 

• Sander de Graaf vraagt hoe het nu verder gaat met het visplan waar HSV Vischlust en HSV 

De Baars zijn betrokken en die (bijna) gereed is. De laatste gewijzigde versie is in handen 

van Bart van Iterson. Hij zal dit toesturen aan de betrokkenen en daarna pakken we de 

draad weer op en gaan het visplan afronden. 

• De voorzitter vraagt Gerrie Schilder hoe hij zijn eerste VBC-overleg heeft ervaren. Deze 

antwoordt dat hij het 'een beetje hard' vond, maar wel interessant. Hij ziet mogelijkheden 

voor verbetering van de samenwerking. 

• Schilder herkent het verhaal van de snoek die steeds zeldzamer wordt. Maar tot zijn 

verbazing haalde hij laatst een net op met 400 kleine snoekjes erin. Waar kwam dat 
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vandaan? Hij omschrijft de omgeving: er waren veel waterplanten aanwezig en er lag een 

donkergroene draadalg op de bodem. Bart van Iterson veert op: dat moet 'Vaucheria 

dichotoma' zijn geweest, toevallig zijn afstudeeronderwerp destijds. Dat blijkt een ideale 

biotoop te zijn voor jonge snoek.  

• Paul Kooij meldt een persoonlijk punt: de gesprekken in de VBC gaan een politieke en 

juridische kant op. Daar voelt hij zich niet goed bij thuis. Hij wil zich inzetten voor 

visstandbeheer en heeft het idee dat dat ondergeschikt raakt aan discussie over de 

belangen van beroeps- en sportvisserij. De voorzitter vraagt hoe dat verandert kan 

worden. Idee is dat het juridisch verhaal vooraf helder is, zodat het minder tot geharrewar 

in de vergadering leidt.  

 

Actielijst 

Actienr. Actie Door Datum 

vergadering 

Gereed 

2025-15 Aangepaste tekst Waterschapsverordening 

opsturen aan VBC met verzoek om reactie. 

Edith Velema 26 mei 2025 Juni 2025 

2025-14 Voorzet voor het inkorten van de visplannen 

bespreken met de werkgroep die het vorige 

format heeft ontwikkeld. 

Graham 

Johnstone, Rob 

Veenman en 

Edith Velema 

26 mei 2025 September 

2025 

2025-13 Wout Bello mailt zijn vraag over de 

verhouding publiek-privaat aan Edith 

Velema.  

Wout Bello 26 mei 2025 September 

2025 

2025-12 Uitnodiging achterbanavond 16 juni afmaken Edith Velema 26 mei 2025 gereed 

2025-11 Uitnodiging achterbanavond 16 juni 

verspreiden onder bestuurders HSVs en 

beroepsvisserij 

Bart van 

Iterson 

Rob Veenman 

26 mei 2025 z.s.m. 

2025-10 Attentie aan Jeroen Los opsturen Edith Velema 7 april 2025 Juni 2025 

2025-04 Juridisch commentaar geven op memo 

verhandelen visrechten 

Rob Veenman, 

Bart van 

Iterson (na 

ruggenspraak 

Ruben Bil) 

7 april 2025 Juni 2025 

2025-02 Sijmen van den Berg vragen naar ideeën 

m.b.t. loodvrij vissen 

Bart van 

Iterson 

20-01-2025 Maart  

2025 

2025-01 Agenderen: 

• Natuurvriendelijke oevers jaarlijks 

agenderen (september). Aandachtspunt 

daarbij: Habitatdiversiteit 

Schermerboezem zuid 

• Memo verhandelen visrechten 

(september) 

• Format visplannen (september), samen 

met stuurgroep VBC 

• Baggerbeleid HHNK en relatie met 

baggeren Purmerend (november) 

Edith Velema 20-01-2025 n.v.t. 
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• Herzien standaard 

visrechtovereenkomsten (november) 

• Presentatie gebiedsbeheerplannen HHNK 

(2025) 

• Visstand Noordkop 

• Aanwezigheid Otter en mogelijke 

maatregelen 

• Kwaliteit en voedselveiligheid van vis en 

rivierkreeften, informatief 

• Inventarisatie visrelevante projecten 

HHNK jaarlijks agenderen (juni) 

• Intentieovereenkomst NHBB-HHNK (PM) 

Advieslijst 

Adviesnr. Advies Aan Datum 

vergadering 

Advies 2025-1 De VBC adviseert positief op het verzoek van SMWN 

om de visrechten van Hengelsportvereniging 't 

Voorntje over te nemen.  

HHNK 26-05-2025 

 


